

## Redemption instructions

## تعليمات الاسترداد

To avail of the reward offer, visit [www.booking.com/8visacemea](http://www.booking.com/8visacemea) and proceed with the following steps:

- Unlock the deal with the Access code: **VISABKNG**
- Sign up or log in to a registered Booking.com account. Users must be logged in to receive the benefits.
- Search for the accommodation and booking dates.
- Choose the preferred accommodation with 'Instant Reward badge' and room type to see the rate and estimated instant reward value displayed in the 'Price Summary' as an automatic deduction of room rate.
- At checkout, customers must opt-in for the 'Pay Now' option with Booking.com to be eligible.
- Use an eligible ADIB Visa Covered or Debit Card to pay.
- Once the booking is complete, you will get an email confirmation highlighting the reward amount applied to the cost of your stay.

للاستفادة من العرض، تفضل بزيارة [www.booking.com/8visacemea](http://www.booking.com/8visacemea) واتبع الخطوات التالية:

- فعل العرض باستخدام رمز الاستفادة من العرض: **VISABKNG**
- قم بالتسجيل أو تسجيل الدخول إلى حساب Booking.com الحالي. يجب على المستخدمين تسجيل الدخول للحصول على المزايا.
- ابحث عن مكان الإقامة وتواريخ الحجز.
- اختر مكان الإقامة المفضل باستخدام "شارة المكافأة الفورية" ونوع الغرفة لمعرفة السعر وقيمة المكافأة الفورية المقدرة المعروضة في "ملخص السعر" كخصم تلقائي لسعر الغرفة.
- عند الوصول إلى صفحة الدفع، يجب على المتعاملين اختيار "الدفع الآن" مع Booking.com ليكونوا مؤهلين.
- استخدم بطاقة Visa المغطاة أو بطاقة Visa للخصم المباشر من مصرف أبوظبي الإسلامي للدفع.
- بمجرد اكتمال الحجز، ستتلقى تأكيداً عبر البريد الإلكتروني يشير إلى مبلغ المكافأة المطبق على تكلفة إقامتك.

### Terms and Conditions

- Up to 8% off on accommodation only, bookings are available to ADIB Visa covered and debit cardholders until 31 December 2024 through dedicated URL: [www.booking.com/8visacemea](http://www.booking.com/8visacemea)
- The offer is only applicable to room rate.
- Offer varies between 4% up to 8% based on the hotel offer and total transaction amount of the booking. Please refer to 'see promotion details' on [www.booking.com/8visacemea](http://www.booking.com/8visacemea).
- At checkout, customers must opt-in for the 'Pay Now' option with Booking.com to be eligible. Customers who select 'Pay at property' or 'Pay Later' will not be eligible for an Instant Reward.
- Users must be logged in to receive the benefits and access code has to be applied on the banner to unlock the deal.
- Access code must be applied at the time the booking is made and cannot be retroactively applied after a booking is confirmed.
- Customers have to select a property with a green badge mentioning 'Get X off' to be eligible for an Instant Reward.
- Only bookings made through the Offer Landing Page are eligible for this promotion.
- Bookings made through the Booking.com app or Booking.com direct are not eligible for this promotion.
- Cancelled and "no show" bookings are not eligible.
- Taxes and other fees and charges may not be taken into account for the calculation of the final reward. The final total price is subject to foreign exchange rate.
- Accommodations that do not accept Covered or Debit cards are not eligible for the offer. These are accommodations that only accept cash as a mode of payment and do not have a "Instant Reward" badge displayed on their listing.
- The offer is subject to the terms and conditions of Booking.com to the extent that it does not contradict with the ADIB Covered Card Terms and Conditions and the General Terms and Conditions for Accounts and Islamic Banking Services. In case of dispute, the decision of Booking.com and Visa shall be final.
- All conditions of the promotion must be met at the time the booking is made; no retroactive claims will be allowed.
- For inquiries and concerns about the offer, you may call Booking.com Customer Service at +442033202625
- ADIB encourages you to use your Covered and Debit Card only for necessary expenditures.
- By participating in this promotion, customer agrees to be bound by all other ADIB Covered Card Terms and Conditions and the General Terms and Conditions for Accounts and Islamic Banking Services that prohibit using any ADIB Card to purchase any non-Shari'a compliant products or services as determined by ADIB's Internal Shari'a Supervisory Committee including but not limited to alcohol, pork products, gambling, tobacco, casinos, bars, nightclubs, merchants selling and/or providing pornography related products and/or services.

### الشروط والأحكام

- خصم يصل إلى 8% على الإقامة فقط، الحجوزات متاحة لاصحاب بطاقات Visa للخصم المباشر وبطاقات Visa المغطاة من مصرف أبوظبي الإسلامي حتى تاريخ 31 ديسمبر 2024 من خلال الرابط المخصص [www.booking.com/8visacemea](http://www.booking.com/8visacemea)
- إن العرض مخصص فقط لسعر الغرفة.
- يتراوح العرض بين 4% إلى 8% بناءً على عرض الفندق وإجمالي مبلغ المعاملة للفندق. يرجى الرجوع إلى "الاطلاع على تفاصيل العرض الترويجي" على: [www.booking.com/8visacemea](http://www.booking.com/8visacemea).
- عند الوصول إلى صفحة الدفع، يجب على المتعاملين اختيار خيار "الدفع الآن" مع Booking.com ليكونوا مؤهلين. المتعاملون الذين يختارون "الدفع في الفندق" أو "الدفع لاحقاً" لن يكونوا مؤهلين للحصول على مكافأة فورية.
- يجب على المستخدمين تسجيل الدخول للحصول على المزايا ويجب تطبيق رمز الاستفادة من العرض على اللافتة لفتح الصفحة.
- يجب تطبيق رمز الدخول في وقت إجراء الحجز ولا يمكن تطبيقه بأثر رجعي بعد تأكيد الحجز.
- يتعين على المتعاملين اختيار عقار يحمل شارة خضراء تشير إلى "احصل على مكافأة بقيمة x" ليكون مؤهلاً للحصول على مكافأة فورية.
- فقط الحجوزات التي تتم من خلال الصفحة المقصودة للعرض هي المؤهلة لهذا العرض الترويجي.
- الحجوزات التي تتم من خلال تطبيق Booking.com أو موقع Booking.com مباشرة ليست مؤهلة لهذا العرض الترويجي.
- الحجوزات الملغاة و"عدم الحضور" غير مؤهلة.
- لن يتم أخذ الضرائب والرسوم والمصاريف الأخرى بعين الاعتبار عند حساب المكافأة النهائية. يخضع الثمن النهائي لسعر صرف العملة الأجنبية.
- إن أماكن الإقامة التي لا تقبل البطاقات المغطاة أو بطاقات الخصم المباشر ليست مؤهلة للحصول على العرض. هذه أماكن إقامة لا تقبل إلا الدفع نقداً ولا تحتوي على شارة "مكافأة فورية" معروضة في قائمتها.
- يخضع العرض لشروط وأحكام Booking.com. إلى الحد الذي لا تتعارض فيه الشروط والأحكام مع شروط وأحكام البطاقة المغطاة من مصرف أبوظبي الإسلامي والشروط والأحكام العامة للحسابات والخدمات المصرفية الإسلامية. في حال الشكاوى، يكون قرار Visag Booking.com نهائياً.
- يجب استيفاء جميع شروط العرض الترويجي وقت إجراء الحجز؛ لن يُسمح بأي مطالبات بأثر رجعي.
- للاستفسارات بشأن العرض، يمكنك الاتصال بخدمة متعاملي Booking.com على الرقم +442033202625
- يحث مصرف أبوظبي الإسلامي على استخدام بطاقة الخصم المباشر والبطاقة المغطاة الخاصة بك للنفقات الضرورية فقط.
- بمشاركته في هذا العرض الترويجي، يوافق المتعامل على الالتزام بجميع الشروط والأحكام الأخرى للبطاقات المغطاة من مصرف أبوظبي الإسلامي والشروط والأحكام العامة للحسابات والخدمات المصرفية الإسلامية التي تمنع استخدام أي بطاقة من بطاقات مصرف أبوظبي الإسلامي للدفع مقابل منتجات/خدمات غير متوافقة مع أحكام الشريعة الإسلامية كما هو محدد من قبل لجنة الرقابة الشرعية الداخلية للمصرف بما في ذلك على سبيل المثال لا الحصر تجار الكحول ولحم الخنزير والقمار والتبغ والكازينوهات والبارات والملاهي الليلية وتجار الأفلام الإباحية والمنتجات و/أو الخدمات ذات الصلة.